


SLOVO STAROSTY OBCE 

KONEČNĚ MÁME ZKOLAUDOVÁNO  

Dne 9. června 2021 byl vydán kolaudační souhlas s užíváním stavby, tedy 
s užíváním nových tříd v prostorách bývalého zasedacího sálu obecního 
úřadu.  

Rekonstrukci provedla firma KLIPA 
STAV z Brna, dle projektu od pana Ing. 
Petra Simetingera. Práce byly 
provedeny ve velmi dobré kvalitě, bez 
závad. Za tuto přestavbu obec 
zaplatila 770.000 Kč včetně projektu. 
V ceně je i částka za podání žádosti 
o dotaci od MMR, kterou jsme bohužel 
neobdrželi. Učebny jsou již nyní 
vybaveny interaktivními tabulemi a 

čekají na vybavení nábytkem. 
Od nového školního roku tak bude 
naše škola mít pět kmenových učeben 
s dostatečným prostorem pro výuku 
našich dětí. Koncem prázdnin bude 
jistě škola pořádat den otevřených 
dveří, takže zájemci se budou moci 
přesvědčit o kvalitě prostor k výuce 
žáků naší školy. 

 

 

Nová třída v bývalém sále obecního úřadu 

EKODVOREK SE STĚHUJE 

V loňském roce byl zřízen nový ekodvorek na parkovišti u hřbitova. Od svého 
počátku je hojně využíván občany, ale i přespolními uživateli. Brzo se ukázalo, 
že jeho kapacita je nedostatečná, a proto byl rozšířen o další nádoby. I tak je 
stále přeplňován. Na výtky některých spoluobčanů se obec rozhodla tento 
ekodvorek přemístit. Je pravdou, že jednak při vjezdu do obce první, co 
projíždějící nebo návštěvník uvidí, je, v případě přeplnění kontejnerů, nepořádek. 
Dalším důvodem je zábor parkovacích míst u hřbitova. I když dvorek funguje 
perfektně, jeho umístění opravdu nebylo šťastné.  

Z těchto důvodů bude ekodvorek přemístěn pod hřbitov a na sloup u silnice II/386 
bude umístěna směrovka. 

Ekodvorek bude přemístěn na nové místo od 27. týdne 
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HODY V HOSPODĚ NEBUDOU 

Jistě jste již zaregistrovali tu smutnou správu, že Knínický hostinec končí. 
Správně řečeno, jeho nájemce skončil. A majitel se rozhodl tuto nemovitost již 
dále nepronajímat, a nabídnout ji k prodeji. Bohužel se o odkup této nemovitosti 
zajímali pouze zájemci, kteří nechtěli pokračovat v hostinské činnosti. Z pohledu 
obce je tento druh občanské vybavenosti nutno udržet, zejména v tomto případě, 
kdy je budova v centru obce a jedná se o jediný objekt umožňující ve větší míře 
nabídnout občanům, ale i návštěvníkům obce gastro služby. Zastupitelstvo se 
touto otázkou zabývalo na svých poradách a po zvážení všech pro a proti se 
rozhodlo tuto budovu odkoupit. Nutno říci, že majitel objektu vyšel obci cenově 
vstříc, takže konečná pořizovací cena byla deset milionů korun. Nyní je podán 
návrh na vklad do katastru nemovitostí a kolem 6. července bude obec zapsána 
jako vlastník objektu. Poté bude schválen zastupitelstvem záměr na pronájem 
hospody. Ne dřív, jak za 15 dnů, může být vybrán nový nájemce. Když si to 
spočítáme, tak je bohužel nemožné, aby byla hospoda na hody otevřena.  

 

CYKLOSTEZKA 

Jak jsem vás již několikrát informoval, 
cyklostezka Kuřim – Veverská Bítýška 
I. a II. etapa zdárně pokračuje. 
V úseku Kuřim – Knínice se stále čeká 
na překlenutí nádrží před firmou 
MCAE. Momentálně termín dodání 
mostovky je kolem 1. července. Dále 
zbývá osadit dopravní značení a 
namalovat VDZ.  

V úseku Mezihoří se pokládají obruby 
a v prostoru katastru obce Čebín se 
pokračuje s odtěžováním svrchní 
vrstvy. Firma pracující v Mezihoří 
zároveň s cyklostezkou buduje i novou 
lesní cestu od obratiště po louku před 
potokem. K boudě na Výletišti byly 
položeny kabely pro novou el. přípojku 
a chráničky pro VO.   

Cyklostezka, lépe řečeno cyklotrasa, 
v úseku z Knínic na Kuřim, jak bylo již 
několikrát psáno, bude sloužit také pro 
osobní dopravu.  V tomto úseku bude 

osazeno zákazové dopravní značení a 
vjezd bude povolen pouze na povolení 
obecního úřadu. Povolení se bude 
udělovat pouze občanům s trvalým 
pobytem nebo s bydlištěm na základě 
nájemní smlouvy, a to bydlícím v ulici 
U Hřiště a Na Hrázi. Dále pak 
vlastníkům a nájemcům pozemků 
v okolí cyklotrasy. 

Povolení bude vydáváno na časově 
omezenou dobu a bude nepřenosné.  

Žádám všechny, kteří v budoucnu 
obdrží toto povolení, aby se chovali při 
jízdě po cyklotrase s maximální 
obezřetností a ohleduplností 
k ostatním uživatelům této cyklotrasy 
a dodržovali pravidlo jejich absolutní 
přednosti. Mějte na vědomí, že tato 
komunikace je určena především 
cyklistům, inline bruslařům, 
koloběžkářům, vozíčkářům a 
chodcům.  

V případě prokazatelně bezohledné jízdy nebude povolení prodlouženo. 

Jiří Hanák – starosta obce 



  

INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU MORAVSKÉ KNÍNICE 
 
Výpis usnesení z 31. zasedání ZO konaného dne 17.05.2021 – hlavní body 
č. 386/31/21 – ZO schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace ZŠ a MŠ 
Moravské Knínice za rok 2020 sestavenou k 31.12.2020, viz příloha č. 1 účetní 
závěrka – k nahlédnutí na obecním úřadě 

č. 387/31/21 – ZO schvaluje převod hospodářského výsledku za rok 2020 ve výši 
436.143,44 Kč do rezervního fondu, viz příloha č. 2 žádost – k nahlédnutí 
na obecním úřadě 

č. 388/31/21 – ZO schvaluje jako zhotovitele zakázky malého rozsahu 
č. 00000074 a smlouvu s firmou STRABAG, a. s. Kačírkova 982/4, 158 00 
Praha 5, IČ 60838744, za nabídkovou cenu 2.150.472,45 Kč s DPH – 
zveřejněno na www.vhodneuverejneni.cz   

č. 389/31/21 – ZO schvaluje smlouvu o poskytnutí investičního příspěvku 
Mikroregionu Kuřimka, IČ 71248749 ve výši 90.629 Kč s DPH, viz příloha 3, 
Smlouva o poskytnutí investičního příspěvku – k nahlédnutí na obecním úřadě 

č. 390/31/21 – ZO schvaluje dodatek č. 3 ke smlouvě se zhotovitelem nového 
ÚP, projekční kanceláří Knesl Kynčl architekti s. r. o., IČ 47912481. Tímto 
dodatkem se zvyšuje cena o 10.000 Kč bez DPH, viz příloha 4, Dodatek č. 3 
ke smlouvě se zhotovitelem nového ÚP – zveřejněno 
na www.vhodneuverejneni.cz   

č. 391/31/21 – ZO schvaluje zakázku malého rozsahu č. 00000076 Lesní cesta 
v Mezihoří a smlouvu s firmou REKIS s. r. o., Nové sady 988/2, 602 00 Brno, 
IČ 04128982, za nabídkovou cenu 580.959 Kč bez DPH, viz příloha č. 5 Smlouva 
o dílo – zveřejněna na www.vhodneuverejneni.cz   

č. 392/31/21 – ZO bere na vědomí situaci s mostními objekty na toku Kuřimka. 

č. 393/31/21 – ZO bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 3/2021, viz příloha 
č. 6 RO 3/2021 – zveřejněna na elektronické úřední desce 
www.moravskekninice.cz   

č. 394/31/21 – ZO schvaluje dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na Obnovu rybníka 
Pod kaplí (zakázka malého rozsahu č. 00000073) s Ing. Luďkem Halašem, 
Bieblova 171/36, 613 00 Brno, IČ 60365943. Tímto dodatkem se zvyšuje cena 
díla o 40.900 Kč bez DPH, viz příloha č. 7, dodatek ke smlouvě – k nahlédnutí 
na obecním úřadě 

č. 395/31/21 – ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2021, viz příloha č. 8 RO 
4/2021 –zveřejněna na elektronické úřední desce www.moravskekninice.cz   

č. 396/31/21 – ZO se seznámilo se záměrem výstavby nové cyklostezky Kuřim–
Čebín a případného odkupu pozemků.  

 

Výpis usnesení z 32. zasedání ZO konaného dne 14.06.2021 – hlavní body 

č. 403/32/21 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje nákup 
nemovitosti č. p. 54, p. č. 662, 663 a 659/2 od manželů Jindřichových, U Školky 

http://www.vhodneuverejneni.cz/
http://www.vhodneuverejneni.cz/
http://www.vhodneuverejneni.cz/
http://www.moravskekninice.cz/
http://www.moravskekninice.cz/
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111, Moravské Knínice 664 34, vše v k. ú. Moravské Knínice, za celkovou cenu 
10.000.000 Kč, viz příloha 1 Kupní smlouva k nahlédnutí na obecním úřadě 

č. 404/32/21 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice vyjadřuje souhlas 
s celoročním hospodařením obce Moravské Knínice za rok 2020 bez výhrad. Viz 
příloha č. 2 závěrečný účet obce vyvěšena na elektronické úřední desce 
www.moravskekninice.cz   

č. 405/32/21 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje účetní závěrku 
obce Moravské Knínice za rok 2020 sestavenou ke dni 31.12.2020. Viz příloha 
č. 3 účetní závěrka k nahlédnutí na obecním úřadě  

č. 406/32/21 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje dočasné 
umístění třídy mateřské školy a dočasné užívání třídy s 15 dětmi do prostoru 
sokolovny na ulici U Sokolovny 161 v Moravských Knínicích v mimořádném 
termínu k 01.09.2021 a pověřuje ředitelku školy Mgr. Hanu Burianovou k vyřízení 
žádosti. 

č. 407/32/21 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje záměr rozšíření 
kapacity mateřské školy přestavbou půdních prostor staré budovy MŠ. 

č. 408/32/21 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice odstupuje od projektového 
záměru vybudování rybníku Kněží a schvaluje odepsat ji jako zmařenou investici 
ve výši 101.640 Kč. 

č. 409/32/21 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínic schvaluje rozpočtové 
opatření č. 5/2021, viz příloha č. 4 RO 5/2021 vyvěšena na elektronické úřední 
desce www.moravskekninice.cz   

Jana Kosíková – úřednice obecního úřadu 

 

 

INFORMACE ZASTUPITELŮ OBCE 

 

STRUČNÉ INFORMACE O HOSPODAŘENÍ (NEJEN) V LESE 

Kůrovcová kalamita končí. Brouk požral veškeré starší smrkové porosty a část 
borových. Ubránit se podařilo pouze mladým smrčinám do 10 roků, i když také 
ty byly z části zasaženy. 

O postupu obnovy vám více poví čísla. Od podzimu loňského roku bylo 
vysazeno: buk 12 200 ks, dub 3000 ks, borovice 8000 ks, smrk 4000 ks. 

O síji žaludů jsem se v minulosti již zmiňoval, proto jen připomenu výměru 

1,71 ha a můžeme konstatovat, že doubky rostou. Přirozeně se les zmlazuje 

na 7,4 ha, a to především habrem. Díky příznivým podmínkám (budou-li 
pokračovat) se dá očekávat, že obnova lesa tímto způsobem se zdaří v ještě 
větším rozsahu.  

Obec využila vypsaných dotačních titulů na obnovu lesa a v květnu podala 
žádost na “FINANČNÍ PŘÍSPĚVEK NA EKOLOGICKÉ A K PŘÍRODĚ ŠETRNÉ 

http://www.moravskekninice.cz/
http://www.moravskekninice.cz/
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TECHNOLOGIE PŘI HOSPODAŘENÍ V LESE“. Převážnou část administrace 
řeší náš lesní hospodář ve spolupráci s obecním hajným. O úspěšnosti žádosti 
se dozvíme zřejmě koncem léta. 

Mluvíme-li o dotacích, je na místě zmínit, že obec, jako každý rok, zažádala 
prostřednictvím Agentury ochrany přírody a krajiny o podporu při údržbě 
významných krajinných prvků. Konkrétně se jedná o lokality Pod Převychem, 
Hásův kopec, Stráňky a Mokré louky za střelnicí. Na zmíněných VKP se nachází 
vzácné druhy rostlin a je zde prokázán výskyt chráněných druhů živočichů, 
především hmyzu. Zvýšená péče je tedy na místě, jak o tom bylo již v minulosti 
psáno. Podrobnější informace o VKP jsou na stránkách obce.  

 Na závěr bych rád zmínil skutečnost, jež mě velice potěšila. Při zpracování 
podkladů pro projektovou dokumentaci na revitalizaci rybníka Pod kaplí musí být 
zohledněna jakost sedimentu dna. Rozbor z našeho rybníka dopadl nejlépe, jak 
mohl. Bahno neobsahuje chemické ani jiné škodlivé prvky a sloučeniny. Toto je 
dobré jak pro celkovou ekonomickou stránku akce, navíc to však ukazuje 
na velice dobrou kvalitu povodí Batelovského potoka a rybníka samotného.  

Přeji pěkné letní dny!                                              Jiří Helan – místostarosta obce 

 

 

OPRAVA KNÍNICKÉHO KOSTELA POKRAČUJE 

V roce 2020 byly v rámci projektu opravy kostela sv. Markéty v Moravských 
Knínicích provedeny stavební práce v hodnotě 1.286.156 Kč. Finanční 
prostředky byly získány takto: 

• Obdržené dotace: 806.000 Kč (z toho obec M. Knínice 500.000 Kč) 

• Individuální dary: 343.540 Kč (!) 

• Zdroje farnosti (kostelní sbírky): 136.616 Kč  

V letošní etapě opravy knínického kostela se většina prací soustředí na kostelní 
věž. Zejména její horní část je silně zatížena povětrnostními vlivy, které 
v průběhu let způsobují postupnou materiálovou degradaci. Největší poruchy se 
nachází na věžním ochozu, kde už srážková voda začíná zatékat do konstrukce 
věže.  

Stavební práce začaly vysprávkami omítek a aplikací nové vrstvy štuku. 
Na zvlášť exponovaných místech bude provedena hydrofobizace (ochrana 
omítky proti vlhkosti). Dále bude kompletně opraven ochoz, kde mimo jiné dojde 
k výměně hydroizolace a renovaci balustrády (zděného zábradlí). Opravou 
projde i báň a vrcholový kříž. Na novou omítku budou naneseny dvě vrstvy 
kvalitního fasádního nátěru, který bude na základě požadavku Národního 
památkového ústavu bílé barvy. Na věži je celkem šest rozměrných oken, jejich 
renovaci zajistíme svépomocí. Byli bychom rádi, kdyby se v letošním roce 
podařilo opravit ještě omítku v průčelí kostela (stěna u hlavního vchodu), kde 
jsou nejvíce patrné „jizvy“ po provedeném statickém zajištění. Zde však bude 
záležet na vývoji finanční situace. 
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Náklady na letošní plánované stavební práce činí cca 900 tisíc Kč. Obec 
Moravské Knínice i v tomto roce přispěla částkou ve výši 500 tisíc Kč. Eventuální 
dotační prostředky od dalších subjektů jsou ještě v jednání, letos se však zřejmě 

Kostel pod lešením 

 

nebude jednat o zásadní částky. Zbývající část nákladů bude pokryta především 
zdroji farnosti a individuálními dary, které k 1. 6. 2021 činily 83.700 Kč.   

Pokud byste chtěli přispět jakoukoliv částkou na opravu knínického kostela, lze 
tak učinit i bezhotovostním převodem na účet farnosti 247704317/0300, 
variabilní symbol 4444 alokuje zaslané prostředky kostelu sv. Markéty. 

Je možné, že opakovaná významná finanční podpora tohoto projektu ze strany 
obce nemusí být v souladu s názorem úplně všech občanů Moravských Knínic. 
Budova místního kostela však není pouhým místem setkávání části obyvatel 
hlásících se ke křesťanské víře. Bohoslužby jako takové se přece mohou konat 
v podstatě kdekoliv, ať už v jiném kostele (který by tak dosáhl většího využití), 
v pronajatých prostorách (např. sokolovně) nebo i venku. Knínický kostel je ale 
navíc jednou z obecních dominant, výrazný architektonický prvek, který už více 
jak sedm století dotváří podobu centra obce. Oproti minulosti ztenčená množina 
věřících samozřejmě nemůže opravy takovéto budovy, která nadto podléhá 
památkové ochraně, sama ufinancovat.  Církev (myšleno instituce jako taková) 
jistou měrou přispívá, ale s ohledem na počet historických objektů v její správě 
se nemůže jednat o dominantní podíl. Existence aktivního společenství a rovněž 
nezanedbatelná přímá pomoc místních (peněžní dary, fyzická práce) tedy spolu 
s výše uvedeným dává finanční podpoře ze strany obce naprostou legitimitu.                           

Stanislav Krčma – kostelník a zastupitel obce 
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OBECNÍ KNIHOVNA 

 

ZÚČASTNĚTE SE SOUTĚŽE V OBECNÍ KNIHOVNĚ 

Milí čtenáři, na prázdniny jsem si pro vás připravila letní soutěž v knihovně, a to 
hned ve třech variantách. 

1. Úkol spočívá ve výrobě záložky do knihy. Z jakéhokoliv materiálu, 
papíru nebo látky vytvořte záložku do knihy. 

2. Úkol je pro starší děti a dospívající. Projděte se po Knínicích a vyberte 
ulici, která má největší součet čísel popisných. Co myslíte, která to 
bude? 

3. Úkol je pro malé i velké. Vyberte si dům, ve kterém bydlíte, nebo ten, 
který se vám líbí, a vymyslete název a nakreslete (navrhněte) knižní 
obálku (přebal knihy), na které by byl tento dům hlavním místem dění. 
Příklad názvu knihy: V domě č. 283 straší nebo V domě č. 15 bydlí víla 
a doplňte obrázkem. 

 

Na vypracování úkolů máte celé 
prázdniny a budu se těšit, že si 
některý z úkolů vyberete a do 
1. 9. 2021 jej přinesete do 
knihovny. Odměna čeká na 
každého účastníka soutěže.  

Přeji příjemnou zábavu!                                                

 

Jana Rajsová – knihovnice 

 

 

ZPRÁVY ZE ŠKOLY 
 

ROČNÍ OHLÉDNUTÍ ZA ŠKOLNÍM ROKEM 

Základní škola 

V loňském roce jsem psala, že uplynulý školní rok utekl jako 
voda, ale letošní jako „blesk“. 

Základní škola se chystala na mnoho tradičních akcí, které 
nás provázejí celým školním rokem, některé se odložily nebo 
úplně zrušily. 

Ještě jsme stihli v září vesele zahájit školní rok besedou 
s ilustrátorem panem Dudkem, ba i Drakiádu na konci měsíce.  Potom přišel 
14. říjen 2020 a škola se uzavřela. Začala distanční výuka prostřednictvím Skype 
a Google Classroom. Střídavě jsme na chvilku některé třídy chodily do školy 
na prezenční výuku, na chvíli před Vánocemi jsme se sešli opět všichni. 
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V lednu a únoru chodili do školy jenom žáci 1. a 2. ročníku, od března jsme byli 
opět celá škola na distančním vzdělávání. Naši školu on-line v březnu navštívila 
Česká školní inspekce svým šetřením. Postupně jsme celá škola přešli 
na aplikaci Google Classroom. Protože patříme mezi malé školy, mohli jsme 
od 12. dubna2021 opět všichni do školy na prezenční výuku. Nějakou dobu se 
žáci postupně rozkoukávali, ale bylo vidět, že svoje školní návyky nezapomněli 
a vpluli jsme hned do výuky.  

Přijímací zkoušky na víceletá gymnázia byly přesunuty na začátek května, z naší 
školy se hlásili čtyři žáci. Dva žáci složili úspěšně zkoušky na obě gymnázia 
do Brna i do Tišnova, třetí byl přijat na odvolání do Tišnova. 

V dubnu a květnu proběhl on-line zápis do první třídy a do mateřské školy. V září 
2021 přivítáme v první třídě jedenáct nových prvňáčků. Do mateřské školy bylo 
přijato 27 nových dětí. Část jich bude chodit no nové třídy, která bude dočasně 
umístěna v prostorách místní sokolovny. Během roku obec plánuje přestavbu 
půdních prostor nad starou třídou původní mateřské školy, kde vzniknou další 
prostory pro děti, třída se bude otevírat k 1. září 2022. 

 Z důvodu mimořádných opatření byla také zrušena škola v přírodě. Aby děti 
nepřišly o některé aktivity, uspořádali jsme pro ně tzv. „Příměstskou školu 
v přírodě“. 

Chodíme do přírody, plníme různé úkoly, sportujeme, plánujeme výlety do okolí 
a jeden školní výlet do Permonia u Oslavan. V posledním týdnu ještě pojedou 
žáci 5. ročníku na tradiční návštěvu do ZŠ Jungmannova v Kuřimi.  

Vysvědčení se bude rozdávat ve středu 30. června 2021 od 8:00 do 8:45. 
Sejdeme se společně v sále školy, kde se rozloučíme s žáky 5. ročníku, potom 
půjdou žáci do svých tříd, kde jim třídní učitelky předají vysvědčení. Žákům, kteří 
nebudou přítomni, mohou vysvědčení vyzvednout zákonní zástupci v mateřské 
škole v období od 1. do 14. července v době provozu mateřské školy u paní 
učitelky Kozinové. 

V novém školním roce se již žáci budou učit i ve dvou nových třídách, které byly 
vybudovány v prostorách zasedacího sálu obecního úřadu. Jak třídy vypadají, 
na to budou zvědavi nejen žáci, ale i jejich rodiče a spoluobčané Moravských 
Knínic. Mimořádná koronavirová opatření letos uzavřela dveře do všech škol. 
Plánujeme na poslední srpnovou neděli „Den otevřených dveří všech škol“ 
v Moravských Knínicích. Tedy možnost nahlédnout do základní školy, do dvou 
nových tříd, do obou tříd mateřské školy i do nové malé třídy v sokolovně v době 
od 15 do 17 hodin. 

Na nový školní rok chystáme opět kroužek Angličtiny, Šití, který se bude střídat 
s kroužkem Háčkování, pokračuje kroužek Sportík, Věda nás baví a Keramika. 

Z našeho kolektivu odchází ze základní školy paní učitelka Jakubcová a paní 
asistentka Živnová. Nově nastupuje paní učitelka Kateřina Jančíková.  

Obsazení tříd na nový školní rok: 

1. třída Mgr. Jančíková K. 
2. třída Mgr. Packová, Mgr. Burianová 
3. třída Mgr. Bravencová 
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4. třída Mgr. Horáková 
5. třída Mgr. Šípková 
 

Do mateřské školy nastoupí dvě nové paní učitelky a jedna školnice–kuchařka 
pro sokolovnu. 

Obsazení tříd na nový školní rok:  
I. třída Broučci:   Dufková, Sweichová 
II. třída Medvíďata:  Stránská, Smolenová 
III. třída Koťátka:   Kozinová, Jančíková N. 
Stále je neobsazené místo kuchařky na plný úvazek ve školní kuchyni. 

Ze školní jídelny odchází do důchodu paní Zdeňka Pleskačová. V naší školní 
jídelně pracovala od roku 1988 jako školnice, v roce 1992 přešla na pozici 
vedoucí školní kuchyně. Za její dlouholetou obětavou práci jí děkujeme.  

Z tohoto místa chci poděkovat zastupitelstvu obce a panu starostovi za pomoc 
škole vybudovat dvě nové kmenové učebny.  

V letošním roce končí funkční období členům školské rady, je třeba zvolit nové 
členy. Po mnoha letech odchází paní Kalábová (zástupce za rodičovskou 
veřejnost) z pozice předsedkyně školské rady. Chtěla bych jí poděkovat za práci 
ve školské radě naší školy. 

Dále bych chtěla poděkovat všem rodičům za trpělivost s dětmi při distanční 
výuce, dětem a pedagogům, že jsme to společně vydrželi a měli před sebou opět 
vidinu společných chvil ve škole.  

Užijte si zaslouženou dovolenou a prázdniny, načerpejte nové síly. Nastávající 
školní rok je plný aktivit a výzev. Buďme na ně připraveni. 

Nový školní rok bude zahájen 1. září 2021 v 9 hodin ve společenském sále školy 
slavnostním uvítáním nových prvňáčků, poté se rozejdou žáci do svých tříd. 
Konec vyučování v 10:00, následuje školní družina. Vezměte si pouze přezůvky. 

Mgr. Hana Burianová – ředitelka školy 

 

Mateřská škola 

Mateřská škola se pomalu loučí s uplynulým školním rokem, i když děti budou 
ze zahrady ještě slyšet do 16. července.  

Jako vždy bylo nejdojemnější loučení s dětmi, které mateřskou školu opouštějí 
a nastupují po prázdninách do základní školy. Přesto, že nás na tradičním 
„Pasování předškoláků“ vyhnal ze zahrady déšť, myslím, že si děti pasování 
Karlem IV. (hercem p. Urbánkem) a jeho dvorními dámami užily. (Foto na obálce) 

Chtěla bych touto cestou poděkovat rodičům za vzornou spolupráci a také 
za překvapení, která na rozloučenou nachystali pro paní učitelky. Také panu Ing. 
Kubesovi za krásné rozlučkové fotografie. 

Příští školní rok se naše mateřská škola rozroste opět o jednu třídu v sokolovně. 
Přeji všem krásné a pohodové léto. 

 Bc. Pavlína Kozinová, zástupce pro předškolní vzdělávání 
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ZAJÍMAVOSTI  

 

ZASTAVTE SE U ZELENÉHO STOLU 
 

Na trase naučné stezky katastrem Moravských Knínic (I. okruh) se nachází 
stanoviště č. 6, U Zeleného stolu – GPS 49°16'27.56"N, 16°30'26.76"E. 
Na informační tabuli, kterou tvoří dřevořezba, je nápis „Na tomto místě 
odpočíval při lovu kníže Řehoř Ypsilanti, manžel majitelky hradu Veveří“.  

Ypsilantisové či Ypsilantiové je původem řecký rod, 
který během posledních staletí Osmanské říše získal 
význam a moc v Konstantinopoli a pocházelo z něho 
několik krátkodobě vládnoucích hospodarů 
v dunajských knížectvích. Rod pochází z oblasti 
Pontu u Černého moře. Rodový erb → 

Roku 1844 se panství Veveří dostalo do rukou 
vídeňského podnikatele řeckého původu Georga 
Simona von Sina. V letech 1856 až 1881 patřilo 
panství jeho vnučce Heleně. Právě ona se v roce 
1862 vdala za Gregora (Řehoře) Ypsilantiho (1835–
1886), řeckého královského velvyslance ve Vídni. 
Tak se hrad Veveří na pár let stal majetkem rodu Ypsilanti. Heleninou iniciativou 
došlo po roce 1870 k výrazným úpravám hradního okolí a na jižní stráni hradního 
ochozu vznikl rozsáhlý anglický park se dvěma (po roce 1945 
zdevastovanými) skleníky.  

← hrad Veveří  

Kníže Řehoř Ypsilanti 
s oblibou lovil v rozsáhlých 
veverských lesích. Na místě 
zvaném „U Zeleného stolu“ 
dle vyprávění s oblibou 
odpočíval či se posilňoval 
před dalším lovem. Letos si 
připomínáme 140. výročí, 
kdy tento rod hrad Veveří 
opustil a pravděpodobně 
naposledy odpočíval 
u Zeleného stolu.  

Zastávka U Zeleného stolu 
byla vždy příjemnou oázou 

při putování knínickými lesy. Zelený stůl byl obklopen vzrostlými smrkovými 
stromy, v jejichž stínu bylo pěkné posezení. Nyní je kolem holina. I zde 
zaúřadoval kůrovec. Obecní úřad plánuje zvelebení tohoto místa.  

Zdroj: https://www.moravskekninice.cz/naucna-stezka   https://cs.wikipedia.org/ 

Jana Kosíková – úřednice obecního úřadu 

https://cs.wikipedia.org/wiki/1844
https://cs.wikipedia.org/wiki/Georg_Simon_von_Sina
https://cs.wikipedia.org/wiki/Georg_Simon_von_Sina
https://cs.wikipedia.org/wiki/1870
https://cs.wikipedia.org/wiki/Sklen%C3%ADk
https://www.moravskekninice.cz/naucna-stezka
https://cs.wikipedia.org/
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VZPOMÍNÁME 

 

ZA MILOSLAVEM HELÁNEM 

Na začátku června 2021 zemřel knínický rodák a patriot pan Miloslav Helán.  

Žil po celý život v domě, kde se říká u Růžičků (již od roku 1775), a podle toho 
mu také někteří říkali. Nebudu vzpomínat na jeho život naplněný prací 
v zemědělství, ani na jeho lásku ke koním (pamětníci si ještě pamatují, že 
doprovázel na voze taženém koňmi zemřelého na jeho poslední cestě). Pan 
Helán byl celoživotním sokolem, donedávna se pravidelně účastnil valných 
hromad naší jednoty a vždy mu ležely na srdci ideály sokolství, které získal již 
v předválečném období a v době krátké svobody po roce 1945. Z této doby také 
pochází fotografie 11 mladých cvičenců, kteří vytvořili v sokolovně typickou 
lidskou sokolskou pyramidu. Jeden z mladíků je tehdy patnáctiletý Míla.  

Sokolská pyramida – Miloslav Helán horní řada vpravo 

Pan Helán byl neuvěřitelnou studnicí informací, pamatoval si velmi přesně 
události v obci a osudy jeho obyvatel. Několikrát se jeho vyprávění stalo 
pramenem, z něhož jsem čerpala při zpracovávání historických událostí v naší 
obci. Některé z jeho vzpomínek na zpracování ještě čekají, uchovány jako 
autentický zvukový záznam vždy milého setkání. Měl nevšední zájem o dění 
v obci a je zřejmé, že měl dobrý pozorovací talent. Také i do pozdního věku se 
nestranil společenského dění a navštěvoval obě zásadní místa, které jsou 
nejčastějšími zdroji nových informací – obchod i hospodu. V jeho vyprávění se 
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řetězily příběhy, neboť často znal osudy občanů Knínic i poté, co je život zavál 
jinam, a současně se zajímal o nové obyvatele obce.  

Pan Helán o pět let přežil starou jabloň s téměř vodorovným kmenem před jeho 
domem. Strom nechával stát z piety, neboť pamatoval výbuch granátu 
v posledních dnech války. Tlaková vlna zřejmě poškodila kmen i kořenový 
systém stromu, takže se nachýlil a rostl pak s kmenem silně nakloněným k zemi. 
Pan Helán říkal, že dokud je strom živý, nechá jej být, přestože je nevzhledný a 
již žádné plody nerodí.  

Se vzpomínkou a díky.        Lenka Špačková – kronikářka obce 

 

 

TŘICET LET OD ZNOVUNABYTÍ SAMOSTATNOSTI OBCE  

Rok 2006 

Rok 2006 se patrně pamětníkům zapíše do paměti jako rok nevyzpytatelného 
počasí, několikerých voleb a dlouhých politických tahanic při jmenování vlády. 
V Moravských Knínicích nedošlo k žádné mimořádné situaci – kalendář byl plný 
akcí tak jako minulé roky, občané se čile účastnili veřejného života, pokračovalo 
se v postupném zvelebování obce a ani podzimní volby do obecního 
zastupitelstva nepřinesly žádné překvapení. 

Budování chodníku v Dolní brance u mostu před domem č. p. 81 

V měsíci dubnu byly zahájeny práce na budování chodníků a odstavných stání 
v ulici Dolní branka. Práci zahájili též zaměstnanci Vodárenské a. s., kteří 
prováděli výměnu vodovodního potrubí v úseku mezi ulicemi Mezihoří a 
Vinohradská. Rozpočet činil 250 tisíc Kč. Úsek v křižovatce Mezihoří byl 
zkouškou profesionality pracovního týmu. Terén byl totiž v těchto místech 
značně promáčený, neboť na vodovodním potrubí byla další porucha. Bagrování 
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výkopu ztěžovaly též podzemní síť telefonních kabelů, plynové potrubí a 
kanalizace. Správa a údržba silnic zainvestovala povrchovou úpravu silnice. 
Nástřik provedla firma Korekt. Současně s budováním chodníků byla vydlážděna 
plocha pro připravovaný dvoreček na třídění odpadu a okolo něj bylo 
vybudováno dřevěné oplocení a vysázena zeleň. Svépomocí byly zajišťovány 
také terénní úpravy u jednotlivých domů v této ulici. Celkové náklady na tuto 
stavbu, která byla realizována ve dvou etapách činily, 2.250.000 Kč. 

Dětské hřiště bylo vybudováno v roce 2002 (tehdy stálo 50.996 Kč), nyní byla 
nutná jeho úprava v souladu s novými evropskými normami, bez které obec 
dětské hřiště provozovat nemůže. Pod houpačky a skluzavku byla umístěna 
měkčená dopadová plocha, která byla dosti finančně nákladná – 1 m2 stál tisíc 
korun. Vyměněna musela být také houpačka, která nesmí mít dřevěné sedátko. 

Parkoviště u školky 

V ulici U Školky byl vybudován odstavný pruh pro parkování motorových vozidel 
při oplocení školní zahrady a další parkovací místa pro potřebu mateřské školy. 
Proběhly též dokončovací práce na odkanalizování části této obce. Dále byla 
provedena úprava povrchu vozovky po provedených výkopech při budování 
kanalizace. U mateřské školy bylo též budováno nové oplocení školní zahrady 
ze strany od nového parkoviště. Kontejnery pro třídění odpadu byly přesunuty z 
ulice U Školky ke zděné trafostanici v ulici Horní branka. 

V ulici Na Hrázi byla provedena kabelizace elektrického vedení včetně kabelové 
televize. Venkovní vedení bylo odstraněno. 

Při silnici u golfového hřiště byla dokončena celková rekonstrukce historického 
kříže. Při silnici na Kuřim byl navíc opraven kříž poškozený vandaly. 

Ve dnech 2. a 3. června 2006 se uskutečnily Parlamentní volby. 
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Ve dnech 20. a 21. října 2006 
se konaly volby do nového 
zastupitelstva. Volební strana 
Za zvelebení a rozvoj obce 
získala 2 219 hlasů a KDU-
ČSL 521 hlasů.  

Ustavující zasedání nově 
zvoleného Zastupitelstva 
obce Moravské Knínice se 
konalo dne 3.11.2006 
Členové zastupitelstva složili 
slavnostní slib a veřejným 
hlasováním zvolili starostou 
obce Františka Kšicu a 
místostarostou Ing. Libora 
Řehoře. 

← Odstraňování sloupů v ulici 
Na Hrázi 

 

Nejvýznamnější kulturní a 
sportovní události v roce 
2006 

Tradičně byla v obci 
organizována tříkrálová sbírka. Do této akce se zapojili též kníničtí skauti. 
Výtěžek sbírky činil 16.446,50 Kč. 

Obec pořádala v místní sokolovně obecní ples. Předtančení provedla tentokrát 
taneční skupina Sokola Drásov. K tanci hrála skupina Nova Band. Výtěžek byl 
využit k modernizaci místního vysílání kabelové televize. 

Kníničtí stárci a stárky připravili ostatkovou zábavu včetně průvodu obcí v sobotu 
25. února 2006 Tématem ostatků roku 2006 byli indiáni a kovbojové. Večer se v 
sokolovně konal rej maškar, k tanci hrál Pavel Helan a Kapela. Zdařilou akcí byl 
dětský karneval, který druhý den připravili rodiče. 

Základní škola a mateřská škola Moravské Knínice pořádala v sále obecního 
úřadu III. Jarní výstavu nazvanou „Jarní zahrádka – samá pohádka“ spojenou 
s velikonočním jarmarkem. Vernisáž výstavy s vystoupením dětí ze ZŠ a MŠ se 
konala 30. března. 

O Velikonocích se konal již tradiční sportovní podnik – VII. ročník Miňon Cupu 
v badmintonu. 

XVIII. ročník tradičního pochodu Jdeme na chrousty se z důvodu nepříznivého 
počasí konal o jeden týden později než obvykle, tedy 8. května. Tentokrát se šlo 
na tišnovskou rozhlednu. Vzhledem k tomu, že vzdálenost na Klucaninu je větší, 
obec zajistila přepravu účastníků k železniční stanici v Hradčanech. Zpáteční 
trasa byla vedena po cyklistické cestě do Drásova, kde byla tradiční 
občerstvovací přestávka, a přes Čebín do Mor. Knínic. 
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Společně se základní školou byla provedena výsadba 130 kusů ovocných 
stromků v sadu na Čihadle. 

Občanské sdružení dětí a mládeže Eldorádo z Kuřimi pořádalo 13. května 
pochod k 70. výročí zrušení železnice Kuřim – Veverská Bítýška. Během celého 
dne jezdil parní vlak na trase Brno – Kuřim – Tišnov – Kuřim. V hale kuřimského 
nádraží se uskutečnila výstava věnovaná historii této železniční trati. Účastníci 
pochodu se poté vypravili po trase zrušené železnice. V každé obci na trase byl 
připraven program. Zastávka v Moravských Knínicích se konala na Výletišti. Bylo 
zajištěno občerstvení, hrála country kapela, děti ze základní školy zazpívaly 
písničku o železnici „Vláček“. Akce propagovala rovněž cyklotrasu 5231 
v Mikroregionu Kuřimka. 

20. května se uskutečnil již IV. ročník Knípek Cupu v pétangue, který přilákal ke 
hře s koulemi rekordních 40 hráčů a hráček. 

Jako již tradičně byl velmi zdařilou kulturní akcí IV. ročník hudebního festivalu 
Knínice 2006, pořádaný opět na Výletišti v Mezihoří. Slovem opět provázel Jiří 
Brabec Moravský. 

XI. ročníku atletického čtyřboje se v červnu zúčastnilo celkem 46 žáků a žákyň 
v 7 kategoriích (dosavadní rekord soutěže). 

XIV. Všesokolský slet 1.–6. července 2006 v Praze byl vyvrcholením 
několikaměsíčního nacvičování sletové skladby. Knínická děvčata vystoupila ve 
skladbě Rozkvetlá louka, určené pro žákyně 6–12 let. Na „Rozkvetlé louce“ 
stadionu Evžena Rošického mezi 1538 cvičenkami vykvetlo druhý den sletového 
programu (6. července) i 9 knínických žlutých kvítků, které se v pestrobarevné 
záplavě rozhodně neztratily. Děvčata připravovala na vystoupení ředitelka ZŠ 
paní Jana Halouzková. 

Do kroniky obce zapsala kronikářka Lenka Špačková, opsala Yveta Cibulková 

Foto František Kšica 

 

 

ZPRÁVY ZE SPOLKŮ 

 

KNÍPEK CUP SE KONAL 22. KVĚTNA 

XIX. ročník turnaje v pétanque „Knípek Cup 2021“ uspořádala TJ 
Sokol Moravské Knínice. Tradiční, oblíbené a léty prověřené 
sportovní akce se zúčastnilo 15 dvojic hry s koulemi. Pořadatelé 
Pavel Mareček a Mirek Pleskač zvolili pro organizaci turnaje shodně 
jako v uplynulých ročnících „Švýcarský systém“, kdy každý soutěžní 
pár odehrál 5 utkání, a jednotlivé hry byly ohraničeny časovým limitem 50 minut.  

O vyrovnanosti turnaje svědčí fakt, že žádná ze soutěžních dvojic neodcházela 
z hřiště bez výhry a pouze vítěz turnaje neokusil hořkost porážky. Všichni aktéři 
strávili na kurtech příjemnou sobotu a každý si odnesl věcnou cenu jako 
upomínku na tento turnaj.  
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Výsledková tabulka: 

1. Olbort Tomáš - Kvítek Franjo Brno 5 + 
46 

2. Matušková 
Naděžda 

- Matuška Vladimír Brno 4 + 
26 

3. Skopal Martin - Šrubařová Hana Brno 4 + 
25 

4. Hýbela Rudolf - Hýbelová Jitka Bedřichovice 3 + 8 
5. Fišer Karel - Fišer Vítek Veverská 

Bítýška 
3 + 7 

6. Nahodil Rostislav - Nahodilová Tereza Veverská 
Bítýška 

3 + 4 

7. Dulínek Lukáš - Večeřa Tomáš M. Knínice 3  - 1 
8. Marečková 

Yvonne 
- Lužová Petra M. Knínice/ 

V. Bítýška 
2    0 

9. Dulínek Michael - Dulínek Martin M. Knínice 2 - 6 
10. Šojatová Ilona - Duda Antonín Kuřim/ 

M. Knínice 
2 - 7 

11. Mauer Bronislav - Mauerová Marie M. Knínice 2 - 9 
12. 
13. 
 
14. 
15. 
 

Širůčková Eva 
Pleskač Miroslav 
 
Kokeš Vladimír 
Svítil Jaroslav 
 

- 
- 
- 
- 
- 

Mauerová Jana 
Pleskačová 
Zdeňka 
Kokešová Marie 
Tyšl Zdeněk 
 

M. Knínice 
M. Knínice 
 
Bedřichovice 
Kuřim/Brno 
 

2 
2 
1 
1 
 

- 10 
- 16 
- 17 
- 20 

 
 
PROBĚHL JIŽ XXVI. ročník ATLETICKÉHO ČTYŘBOJE  
TJ Sokol pod patronací Sokolské župy Pernštejnské upořádala 6. června 2021  XXVI. 
ročník Atletického čtyřboje mládeže. Tradičního a oblíbeného sportovního podniku 
se letos zúčastnilo 70 mladých atletických nadějí ve věku od 2 do 14 roků 
z brněnského regionu.  Úvod tohoto sportovní podniku obstarala „Evropská míle“.  
Jedná se o novou iniciativou pořádanou asociací ISCA oslavující radost 
z opětovného pohybu omezeného v důsledku vládních opatření.            

Knínické kolečko 2021 
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Mladí závodníci soutěžili v disciplínách běh na 50 resp. 25 m, hod kriketovým míčkem 
a skok daleký. Závěr potom patřil tradičně běhu všech zúčastněných bez rozdílu 
kategorií a věku v „Knínickém kolečku“.     
O dramatičnosti tohoto sportovního podniku svědčí fakt, že o celkovém pořadí 
mnohdy rozhodovaly pouze velmi těsné bodové rozdíly. Poděkování za dokonalou 
organizaci patří členům výboru TJ Sokol M. Knínice. 
 
Kategorie 2–4 roky:    Kategorie 7–8 roků: 
1.  Václav Kučera  M.Knínice  1341 b.1.  Filip Kučera M.Knínice 1871 b. 
2.  David Simetinger Lažánky 1224    2.  Jakub Simetinger Lažánky 1827 
3.  Vilém Hanák  M.Knínice   1223    3.  Jan Bořil  M.Knínice 1774 
4.  D. Bohdálková M.Knínice  1134    4.  Vojtěch Smejkal M.Knínice 1765 
5.  Sebastián Kurka M.Knínice1108    5.  Jakub Nedoma  M.Knínice 1757  
6.  P. Vitouchová V. Bítýška    1081    6.  Maxmilián Kurka M.Knínice 1755 
7.  Nikol Vlčková  M.Knínice    1061    7.  Štěpán Bohdálek M.Knínice 1688  
8.  M. Zlatkovský M.Knínice    1041    8.  Kateřina Štveráčková Tišnov 1685 
9.  B. Polášková  M.Knínice    1012    9.  Marie Gabryšová M.Knínice 1579 
10.Tobiáš Dulínek M.Knínice  1011    10.David Hrdlička Brno  1557 
11.Kateřina Deglová M.Knínice991    11.Veronika Cobring M.Knínice 1518 
12.Vojtěch Bravenec M.Knínice917   12.Matěj Polášek M.Knínice 1417 
13.Šimon Kubesa M.Knínice     895   13.Natálie Pleskačová M.Knínice 1366 
14.T. Vaškovičová M.Knínice    874   14.Tom Vaškovič M.Knínice 1358 
15.Terezie Přikrylová M.Knínice853  Kategorie 9–10 roků chlapci: 
16.Richard Svída M.Knínice      845   1.  Ondřej Vlček M.Knínice 2353 b. 
17.Zora Hlaváčková M.Knínice 843   2.  Tomáš Hájek M.Knínice 2300 
18.Amelia Baranová Kuřim       802   3.  Petr Štursa V.Bítýška 2261 
19.Iveta Plotěná M.Knínice       780   4.  Matěj Kunc M.Knínice 2238 
20.V. Hanáková M.Knínice       729  Kategorie 9–10 roků dívky: 
21.Václav Přikryl M.Knínice     704    1.  M. Bravencová M.Knínice 2559 b. 
22.Justýna Borková Kuřim        501    2.  Alice Bořilová M.Knínice 2461  
23.Damián Kurka M.Knínice     326    3.  Sabina Nedomová M.Knínice 2338 
Kategorie 5–6 roků:     4.  Nina Melišíková M.Knínice 2155 
1.  K. Bravencová M.Knínice 1766 b. 5.  Sofie Sanhret M.Knínice 2119 
2.  M. Vondrák Malhostovice 1548    6.  Natálie Dostálová Lomnička 1925  
3.  E. Kubesová M.Knínice     1540    7.  Hana Lišková M.Knínice 1493 
4.  Jakub Malý M.Knínice     1534               Kategorie 11–12 let dívky: 
5.  M. Roncsek M.Knínice     1478    1.  Anna Hájková M.Knínice 2305 b. 
6.  Vojtěch Degl M.Knínice    1468  Kategorie 11–12 let chlapci: 
7.  K. Lišková M.Knínice     1466    1.  Tomáš Zlatkovský M.Knínice 2858 b. 
8.  Jakub Cobring  M.Knínice 1385    2.  Petr Štveráček Tišnov  2616 
9.  Adam Kučera M.Knínice  1325     3.  Matyáš Roncsek M.Knínice 2114 
10.Matěj Vlček M.Knínice      1296  Kategorie 13–14 let dívky: 
11.G. Sanhret M.Knínice     1249    1.  Petra Dostálová Lomnička 2867 b. 
12.Tína Širůčková M.Knínice1247                 Knínické kolečko: 
13.Ema Svídová M.Knínice   1238      1.  Petr Štveráček  Tišnov 
14.Lenka Plotěná  M.Knínice 1230      2.  Tomáš Zlatkovský  M.Knínice 
15.Lukáš Dančák M.Knínice  1149      3.  Magdalena Bravencová M.Knínice 
16.Eliška Otavová M.Knínice1009      4.  Petra Dostálová  Lomnička 
17.Matyáš Šikula M.Knínice   869       5.  Ondřej Vlček  M.Knínice 
         Libor Vojanec – vzdělavatel TJ Sokol  
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1. SKAUTSKÝ ODDÍL MORAVSKÉ KNÍNICE      červen 2021 

 

Závěrečný oheň 
Ve čtvrtek 24. 6. jsme slavnostně uzavřeli „školní“ část 
skautského roku na závěrečném ohni. Zhodnotili jsme naši velmi 
omezenou činnost způsobenou koronavirovými opatřeními, 

kterou si doufejme vynahradíme na našich skautských táborech.  
 

Termíny táborů 
Opět doufáme, že se budou moci letní tábory uskutečnit. Níže uvádíme termíny 
táboru mladších členů v Podolí a starších členů v Bohuslavicích u Nové Říše. 
Předběžný zájem můžete vyjádřit i na email:  vaclav.gabriel@gmail.com 

1) Tábor Podolí (3.-10. července 2021) 
Tábor pro nováčky a mladší členy do osmi let.  
Místo konání: střediskové tábořiště Podolí  
Vedoucí tábora: Ivo Císař – Kačer 
Kontakt na vedoucího: cisarivo@seznam.cz telefon: 606 811 900 
Předběžná cena: 1.600 Kč/osoba 

2) Tábor Bohuslavice u Nové Říše (14.-28. srpna 2021)  
Druhý tábor je určen pro starší členy od osmi let. Uskuteční se v krásné krajině 
na pomezí Vysočiny a Jihočeského kraje.  
Místo konání: tábořiště blanenského střediska u obce Bohuslavice  
Vedoucí tábora: Eliška Špačková – Líza. Předběžná cena: 3.500 Kč/osoba     

Adam Špaček – skaut 

 
 
MARKÉTSKÝ HODE BODÓ! 
Srdečně zveme všechny spoluobčany na tradiční krojované Markétské hody, 
které se uskuteční ve dnech 16. až 18. července 2021.  
Program: 
Pátek 16.7. 
Cca v 15:00 stavěné hodové máje u sokolovny 
Sobota 17.7. 
12:00 žádání rodičů stárek na dědině 
15:00 předání hodového práva starostou obce na obecním úřadě 
20:00 hodová zábava v sokolovně 
Hraje: DH Lácaranka z Kobylí a CM Palouček 
Neděle 18.7. 
11:00 hodová mše svatá v kostele svaté Markéty 
14:30 průvod od sokolovny k domu č.p. 2 
15:30 program pod kostelem 
20:00 hodová zábava v sokolovně 
Hraje DH Lácaranka z Kobylí 
V případě hezkého počasí se budou obě zábavy konat pod širým nebem. 
Vstup na zábavy pouze ve společenském oblečení. 
Prosím berte na vědomí, že program a podmínky se mohou kdykoliv změnit dle 
aktuálních vládních opaření. O případných změnách vás budeme informovat na 

mailto:vaclav.gabriel@gmail.com
mailto:cisarivo@seznam.cz
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facebooku Kyničanu, obce, na obecním webu, vývěsce nebo na kabelové 
televizi. Těšíme se.  He debe tragače padale!  

Kyničan, z. s. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Markétské hody 2020 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Předškoláci 2020–2021  
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příspěvků: mkninice@volny.cz. Zpravodaj také na www.moravskekninice.cz. Redakce si 
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